

English version see below

Gültig ab Freitag, 20.08.2021:

Unterscheidung aller Sportartenangebote in Outdoor und Indoor (inkl. Fitnessstudio) mit einer Inzidenzstufengrenze von 35

Sportarten Indoor: Inzidenz ab 35

Indoor Sport ist grundsätzlich zulässig.

Teilnehmende müssen vor Kursbeginn einen Negativnachweis vorlegen (Genesen/Getestet/Geimpft). Im Dokument „Regeln im eingeschränkten Kurs- und Trainingsbetrieb aufgrund Covid-19“ sind die gültigen Nachweisdokumente definiert. Die dort definierten sportstättenpezifischen Regelungen gelten weiterhin.

Sportarten Indoor: Inzidenz bis 34,9

Indoor Sport ist grundsätzlich zulässig.

Teilnehmende müssen vor Kursbeginn keinen Negativnachweis vorlegen (Genesen/Getestet/Geimpft). Die im Dokument „Regeln im eingeschränkten Kurs- und Trainingsbetrieb aufgrund Covid-19“ definierten sportstättenpezifischen Regelungen gelten weiterhin.

Sportarten Outdoor: Inzidenz ab 35

Outdoor Sport ist grundsätzlich zulässig.

Teilnehmende müssen vor Kursbeginn keinen Negativnachweis vorlegen (Genesen/Getestet/Geimpft). Die im Dokument „Regeln im eingeschränkten Kurs- und Trainingsbetrieb aufgrund Covid-19“ definierten sportstättenpezifischen Regelungen gelten weiterhin.

Sportarten Outdoor: Inzidenz bis 34,9

Outdoor Sport ist grundsätzlich zulässig.

Teilnehmende müssen vor Kursbeginn keinen Negativnachweis vorlegen (Genesen/Getestet/Geimpft). Die im Dokument „Regeln im eingeschränkten Kurs- und Trainingsbetrieb aufgrund Covid-19“ definierten sportstättenpezifischen Regelungen gelten weiterhin.

**Valid from Friday, 20th August 2021:
Differentiation of all sporting activities into outdoor and indoor (incl. gym) with an
incidence level limit of 35**

Indoor sports: Incidence from 35

Indoor sports are generally permitted.

Participants must present negative proof (recovered/tested/vaccinated) before the start of the course. The valid proof documents are defined in the document "Rules in restricted course and training operations due to Covid-19".

The sports facility-specific regulations defined there continue to apply.

Indoor sports: Incidence up to 34.9

Indoor sports are generally permitted.

Participants do not have to present negative proof (recovered/tested/vaccinated) before the start of the course. The sports facility-specific regulations defined in the document "Rules in restricted course and training operations due to Covid-19" continue to apply.

Outdoor sports: Incidence from 35

Outdoor sports are generally permitted.

Participants do not have to present negative proof (recovered/tested/vaccinated) before the start of the course. The sports facility-specific regulations defined in the document "Rules in restricted course and training operations due to Covid-19" continue to apply.

Outdoor sports: Incidence up to 34.9

Outdoor sports are generally permitted.

Participants do not have to present negative proof (recovered/tested/vaccinated) before the start of the course. The sports facility-specific regulations defined in the document "Rules in restricted course and training operations due to Covid-19" continue to apply.